
 

 

Protokoll fra Rådet for Universitetsbiblioteket mandag 30.01.23 kl. 14:00-16:00 

Møtested: Juridisk bibliotek, Dragefjellet 

 

Medlemmer av rådet Gunn Mangerud Dekan, MN, leder for rådet 

 Yael Harlap Visedekan PSYK, nestleder for rådet 

 Marit Bakke Prodekan MED 

 Svein Ivar Angell Visedekan HF 

 Knut Camillo Tornes Studentrepresentant 

 Kristin Jacobsen Fagdir. Avd. for innovasjon, forskning og utvikling, 

Arkivverket 

 Sigrun Ask Hovedbibliotekar, faglig leder for kunst og design 

KMD 

vara Nils-Erik Moe-Nilssen Seniorkonsulent, Spesialsamlingene 

Fra UBs admin. Maria-Carme Torras Calvo Avdelingsdirektør UB, sekretær for rådet 

 Lene Seim Lederstøtte UB, referent for rådet 

Saksfremlegg ved Marion Mühlburger, Michael 

Grote, Henry Langseth 

 

 

1 Godkjenning av innkalling og sakliste.  

Godkjent 

2 Godkjenning av protokoll fra møtet, vedlegg. 

Godkjent uten anmerkning 

 

3 UBs strategiprosess 

Bibliotekdirektøren innleder.  

Første utkast av UiBs strategidokumentet ble behandlet i UiBs styre før jul. Endelig utkast kom i 

uke 4. 

Leder av rådet takket for et grundig arbeid med fremlegget av UBs prosess for egen strategi. 



Bibliotekdirektøren presiserte at de vedlagte dokumentene er interne dokumenter med 

seksjonsperspektiv og innspill til strategi fra UBs ansatte. UB ønsker likevel å dele alt tilgjengelig 

materiale med rådet fra starten av prosessen til ferdig dokument. 

Innspill fra rådet: 

• UB som en synlig kulturinstitusjon. Forvalter og formidler av kulturarven. Løfte 

spesialsamlinger 

• Utdanning: Livslang læring og arbeids relevans. UB som en understøtter. 

• Klargjøre mottaker/ hvem er det som skal lese dette?  

• Få en konsis og kortfattet strategi med tydelige prioriteringer. 

• Tverrfaglighet 

• Samanheng med andre ABM-institusjoner (bibliotek, arkiv og museum) 

• Kunstig intelligens (KI) 

• Behov for å synliggjøre UBs rolle bedre i utdanningene. 

• Viktighet av samarbeid med fakultetene og avdelingene. 

• Være fremoverlent I strategien, ta plass! 

• Være bevisst på broken av bilder i strategidokumentet 

• 2030 føles lenge, viktig å åpne for en revidering underveis, for å kunne justere kursen.  

• UB fikk ros for strategiprosessen slik den er planlagt. 

 

Bibliotekdirektøren informerte om at det settes nå ned en gruppe som nå går i gang med 

skriving av utkastet. Vi tar oss litt tid siden det er i et 10 års perspektiv, vi er opptatt av å ha en 

god og inkluderende prosess. 

 

4 Evaluering av døgnåpent bibliotek ved UiB 

Evalueringsrapporten ble først drøftet i Læringsmiljøutvalget 26.01.2023. 

Henry Langseth gjennomgikk hovedpunktene i rapporten og skisserte de ulike forslagene for 

videre drift. 

Rådet drøftet de ulike alternativene, og anbefalte   

a. en videreføring av døgnåpent bibliotek, men vurdere sikkerhetstiltak spesielt. 

b. evt. nedskalere til en hybridløsning med meråpent og døgnåpent kun i 

eksamensperiodene. 

 

Punktene 

5 

Forskerutdanning: forankring og videre innretning av vårt kurstilbud for phd.-kandidater og 

forskere. 

Michael Grote, førstebibliotekar og redaktør for «PhD-on-Track» la frem saken for rådet.  

Problemstilling: Hvordan klarer vi å innpasse kurstilbud for PhD-kandidater og forskere?  

Hovedutfordring ved UB er å nå ut til forskermiljøene med tilbudet. 

Innspill fra rådet: 

• Hvorvidt kursene er poenggivende kan ha innvirkning, det handler om å få opp 

egeninteressen av å ta disse.  

• Be om å bli invitert inn på aktuelle ledermøter på fakultetene for å orientere om 

tilbudet. 

• Forskingsutvalgene, programutvalgene: ta opp poenggivende kurs. Instituttledermøter 

er viktige arenaer.  



• Viktig at kurs tilbys når man trenger det.  

 

Rådsleder opplever at rådet sier at UB er på rett vei, viktig at UB får gjort kjent de tilbudene 

de har. Tilbudet dekker generiske ferdigheter og er dermed svært viktig i en forskerkarriere.  

 

6 Eventuelt. Omvisning. Utgår pga. manglende tid. 

       

 Møtet ble hevet (kl.16:03 )         Protokoll LS/MCTC  


